
*) https://www.plantaardig.com/groenteninfo/berichten/strenge-vorst-veroorzaakt-onzichtbare-schade-bij-aardbeien/ 

**) https://www.weer.nl/nieuws/2021/bijen-nu-ook-letterlijk-in-zwaar-weer 

 

 

DRIEMOND, ZOMER 2021 

 

 

Figuur 1 Koninginnenpage (Papilio machaon) op de tuin gespot door tuinders  
(foto https://www.tubantia.nl/algemeen/koninginnenpage-benoemd-tot-mooiste-vlinder~adbbe142/?referrer=https://www.google.com/) 

Beste tuinleden 

Het tuinseizoen is in volle gang. De voorjaarsgroenten zijn geoogst, terwijl de zomergroenten flink 

aan het groeien zijn. Door de nogal koude lente liep de groei van de voorjaarsgroenten een 

vertraging op. Tuinders klagen vooral over hun tuinbonen. Nieuwe aardbeiplanten doen het heel 

goed, maar aardbeiplanten van vorig jaar doen het bij velen slecht. Blijkbaar hebben de 

aardbeiplantjes toch geleden onder de aanhoudende vorst in het voorjaar. Volgens de literatuur 

raken de vaatbundels van de aardbeiplanten en de pas aangelegde trossen beschadigd, wanneer ook 

de nachten voor een langere periode -5 °C worden*). Bij aanhoudende vorst wordt aanbevolen 

aardbeiplanten te bedekken met stro of plastic folie. Ook aardappelen, uien en bonen doen het van 

het jaar niet best. Opvallend is, in vergelijking met voorgaande jaren, de afnemende bijenpopulatie 

op ons complex. Hommels zie je nu steeds meer, maar nog steeds niet zoveel als voorgaande jaren. 

Prachtige bloemen hebben we wel, maar waar blijven de bijen? Blijkt dat bijen last hebben gehad 

van de koude en natte weersomstandigheden van het voorjaar. Ze hebben gevaar ondervonden van 

‘mooiweerkou’. Dit betekent dat bijen al snel uitvliegen bij zonnig weer met lage temperaturen. 

Maar als bij zulk weer ineens de wolken voor de zon schuiven, kan de temperatuur al gauw met een 

paar graden dalen en dan is het te koud voor de bijen. Ze verkleumen, kunnen niet terug naar hun 

korf en sterven af**). Kan het zijn dat de bijen bij ons ook gestorven zijn of komt het doordat de 

imker met zijn bijenkast vertrokken is? In ieder geval is de Koninginnenpage een paar weken geleden 

op het complex gezien door tuinders. Ondanks de lage productiviteit wenst het bestuur iedereen een 

mooie en prettige tuinjaar toe.    
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 

De algemene ledenvergadering van 23 februari 2021 werd vanwege de corona maatregelen via zoom 

gehouden. Er waren 23 leden aanwezig. Tijdens de vergadering werden de volgende punten uitvoerig 

besproken en werd het volgende besloten: 

- Wateroverlast komt steeds vaker voor in de herfst en het voorjaar. Het verzoek aan tuinders 

is om hun drainage buizen vaker door te spoelen, zodat ze niet dichtslibben. Ook is belangrijk 

om je tuin elk jaar te spitten, omdat onze zware kleigrond dichtslaat waardoor het water niet 

makkelijk kan wegstromen.     

- Reglementair aftredende bestuursleden: Alex van Schaik, Peter Eiking en Willem Griffioen 

zijn herkozen en zullen hun functie voor de komende twee jaren voortzetten.  

- Leden vinden dat er naar een nieuwe imker gezocht moet worden voor het plaatsen van een 

bijenkast. Mocht u een bijenkweker kennen die een bijenkast bij ons wil plaatsen, dan kunt u 

dit melden aan het bestuur.  

- Proefjaar: Het grootste deel van de aanwezige leden ging akkoord met het instellen van een 

proefjaar. Dit betekent dat als een nieuw lid in het eerste jaar, zonder dat deze een grondige 

reden heeft, vier waarschuwingen ontvangt (bij iedere tuincontrole één), het contract van 

betreffend lid beëindigd zal worden. Het bestuur gaat hierbij maatwerk leveren. Dit punt zal 

in de huurvoorwaarden opgenomen worden.    

- Permacultuur: Nadat verschillende leden hebben geprotesteerd, is het voorstel voor het 

verbieden van een permacultuur ontwerp op het tuincomplex voorlopig van tafel. Volgens 

tuinleden zou een permacultuur tuin geen punt van zorg moeten zijn als ze goed 

onderhouden worden. Tuinleden vinden dat ieder tuintype die verwaarloosd wordt, veel tijd 

en inspanning van het bestuur vereist, en dus niet perse een permacultuur tuin. Volgens een 

lid waren de permacultuur tuinen, die het bestuur naar dit punt heeft geleidt, slecht 

onderhouden of verwaarloosd. Volgens dit lid zou een permacultuur tuin, mits goed 

uitgevoerd, geen last moeten hebben van onkruid.   

- Lid en donateur: De meeste aanwezigen waren het ermee eens dat medetuinders donateur 

moeten worden aangezien ze zich regelmatig op het complex bevinden en gebruik maken 

van de faciliteiten op het complex. Tuinleden dienen medetuinders te registreren bij het 

bestuur.   

- Beschoeiing: Tijdens de ALV werd gemeld dat de beschoeiing in de laatste week van mei zou 

worden aangepakt. Inmiddels is duidelijk dat deze opdracht naar de winter van 2021 wordt 

verschoven. Tevens dat de werkzaamheden vanaf de sloot zullen plaatsvinden.  

PROJECT “UITVOERINGSSTRATEGIE VOLKSTUINENBELEID” 

Via een e-mail heeft het bestuur u laten weten dat we als vereniging resultaat geboekt hebben in ons 

bezwaar tegen de plannen van de gemeente over de Uitvoeringsstrategie. Toch zullen we als 

vereniging enkele veranderingen moeten doorvoeren. Een daarvan is ons complex open stellen voor 

de buurt en daar initiatieven voor te ondernemen. Denk hierbij bijvoorbeeld aan toegankelijkheid 

voor omwonenden (tijdens bepaalde uren), plantjes markt, gedeelde tuinen en dergelijke. Later dit 

jaar gaan we kijken welke afspraken we daar concreet met de gemeente over gaan maken. 

Een andere verandering is de verhoging van de huurprijzen. De verhoging naar 2,25 is gelukkig van de 

baan. Vanaf 1 januari 2022 gaan we echter naar 0,30 cent per m2 en daarop komt jaarlijks een 

indexering. Omdat we ook onverhuurbare m2 hebben zoals het praathuis en de paden zullen we aan 

u een hogere huurprijs moeten vragen. 
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Om kostendekkend te zijn en aan onze noodzakelijke verplichtingen te kunnen voldoen heeft het 

bestuur besloten om per 1 januari 2022 de huurprijs te verhogen van 0,30 cent naar 0,40 cent per 

m2. Wij meenden dit zonder ledenraadpleging te kunnen doen gezien de urgentie. 

Op de Algemene Ledenvergadering van medio februari 2022 gaan we wel onze leden raadplegen 

wanneer we een verdere verhoging gaan doorvoeren naar 0,45 cent per m2. Dat hoeft niet perse per 

2023 maar we denken wel dat het goed is om met elkaar vast vooruit te kijken per wanneer dat dan 

wel in zou moeten gaan. Dit om onze leden inzicht te geven in de prijzen voor de komende jaren en 

daarnaast onze vereniging gezond te houden. 

NIEUWE LEDEN 

Inmiddels heeft de vereniging een aanwinst van 11 nieuwe leden. Een deel hiervan is in 2020 en een 
ander deel in 2021 begonnen. Onder de nieuwe leden zijn er een flink aantal ervaren tuinders en 
enorme aanpakkers. Wat een prachtige tuinen voor een eerste jaar. Enkele van nieuwelingen 
moeten nog leren, maar dat maakt niet uit. Zo zijn we bijna allemaal begonnen. Als je maar 
enthousiast bent en het vooral leuk vindt, moet het goed komen. Hieronder volgt de introductie van 
de volgende nieuwe leden: 
 

 
                     Jet, Luuk en Jan   
 
Sinds afgelopen winter ben ik trotse eigenaar van tuintje 49. Nu doe ik mijn vader (Jan) en vriend (Luuk) te 
kort om te zeggen dat ik dit in mijn eentje doe. Met ze drieën hebben we de afgelopen periode hard gewerkt 
om onze tuin zo eigen mogelijk te maken. En dat vinden wij al aardig gelukt! 
Mijn idee om te gaan tuinieren is gekomen, omdat ik vind dat we meer producten van onze eigen bodem 
moeten eten. Tot nu toe gaat dit goed, we hebben al verschillende producten uit de tuin gegeten. Ze 
smaken lekkerder doordat je er zelf wat voor hebt gedaan! 
We werden open ontvangen en voelde ons gelijk op ons gemak bij de tuinvereniging. Mede dankzij onze 
lieve buurman Willem, die ons met alles helpt waar we geen raad mee weten. Hiernaast kun je met 
verschillende tuinders een leuk praatje maken en staan ze altijd open om je te helpen.  
 
Tot snel op de tuin! 
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Ik ben Sandra van tuin 25, samen met mijn partner Guus 
en 3 kinderen wonen we inmiddels 11 jaar in Driemond. Ik 
ben opgegroeid met eten uit mijn vaders moestuin, toen 
niet geïnteresseerd in tuinieren nu des te meer! Mijn 
wens is ooit in een  vrijstaand huis te wonen met stukje 
grond om te tuinieren. Met de tuin hier in Driemond kan 
ik goed beginnen om hierover alvast wat kennis op te 
doen, wie weet wat er ooit nog komen gaat. 
De tuinvereniging is behalve tuinieren een leuke sociale 
plek, erg vriendelijke en behulpzame mensen. Ik heb al 
veel tips en tricks mogen ontvangen. 
Met een koud en nat begin van het tuinseizoen begint het 
nu toch aardig te groeien in mijn tuin (helaas ook het 
onkruid). We hebben al gesmuld van de eerste aardbeien 
en sugar snaps, ik hoop nog veel te leren. 
 
 

Goeiedag medetuinders,  
 
Wij zijn Bas en Rozenn (iedereen zegt Roos). Sinds 
januari huren wij tuin nummer 2.  
Rozenn haar ouders hadden vroeger een moestuin, 
als kind heel veel geweest, maar weinig 
meegekregen over hoe het allemaal moet. Dus wij 
begonnen met nul. Maar veel adviezen al gehad 
van medetuinders, dank jullie wel daarvoor!  
 
Wij zijn beide werkzaam bij het Goois Natuur 
Reservaat in Hilversum. Een natuurorganisatie die 
zo’n 2800 hectare natuur gebied onderhoudt. Bas 
als terreinbeheerder/veeverzorger en Rozenn als 

schaapsherder. Wij wonen met veel plezier in Driemond en vinden het een cadeautje om op de fiets of 
wandelend naar onze moestuin te kunnen.  
 
Wij hopen nog veel plezier van de tuin te hebben!  
 

Hallo allemaal. 
 
Ik ben Robin en samen met mijn dochters Tiffany 
en Jaydie hebben wij sinds eind vorig jaar tuintje 
109. Wij wonen samen met Wesley (mijn man, hun 
vader) bijna 2 jaar met veel plezier in Driemond. 
Door de schooltuinen en de moestuin van hun 
vriendinnen zijn wij enthousiast geworden en 
hebben besloten ook een poging te wagen. 
Wij zijn echte beginners en moeten alles nog leren. 
Gelukkig zijn wij erg goed op weg geholpen door 
Willem Duijs, waar wij hem heel dankbaar voor 
zijn. Ook boffen wij met zulke lieve buren waar wij 
steeds advies aan kunnen vragen of stekjes van 

krijgen. 
Omdat wij het super druk hebben met ons bedrijf en het verbouwen van ons huis zijn wij vooral ’s avonds 
aanwezig. Daardoor komen wij helaas niet veel medetuinders tegen. Hopelijk komt daar in de toekomst 
verandering in. Tot nu toe is onze ervaring erg positief en gelukkig gaat het tuinieren steeds beter. 
Wij zijn nog op zoek naar een kas, dus als jullie iets weten dan horen wij dat graag. 
Tot snel! 
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TUINCONTROLE 

Inmiddels hebben we twee tuincontroles gehad (9 april en 11 juni). Alhoewel het terrein er mooi en 

verzorgd uitziet waren er toch enkele tuinen die er verwaarloosd bij lagen. Wat het bestuur de 

laatste jaren vooral opvalt, is dat tuinders die meerdere tuinen huren, één of twee daarvan 

verwaarloosd worden. Hoewel tuinders niet alle tuinen kunnen onderhouden, houden ze de tuinen 

aan. Het bestuur verzoekt tuinleden die te veel tuinen hebben en ze niet kunnen onderhouden of ze 

nodig hebben, ze in te leveren. Niet alleen omdat we een wachtlijst hebben, maar ook omdat er een 

groot tekort is aan tuinen in Amsterdam. De gemeente gaat ons eisen stellen. Één daarvan is dat we 

tuinen gaan moeten splitsen of dat mensen die op de wachtlijst staan moeten kunnen meetuinen. 

Het bestuur zal de komende tijd daarom extra letten op tuinen die verwaarloosd worden of te weinig 

beplant worden, zodat ook anderen die graag een tuin willen huren in aanmerking kunnen komen.           

3e controle: vrijdag 27 augustus, nacontrole: vrijdag 24 september  

4e controle: vrijdag 5 november, nacontrole: vrijdag 3 december 

 

KLUSDAG 

De eerste klusdag van 2021 was wederom gezellige. Er was veel taart, maar er werd hard gewerkt. 

Willem wederom bedankt voor de overheerlijke gebakjes. Ook tuinders die kwamen helpen worden 

hartelijk bedankt. Zonder jullie hulp zouden we dit niet voor elkaar krijgen. Er werd een 40 jaar oude 

fundering verwijdert, het praathuis en onze oprit werden grondig aangepakt, langs de sloot werd 

gesnoeid, de hoofdingang werd schoongemaakt en er werd hulp geboden aan een tuinder.   

Hieronder enkele indrukken van de klusdag 

 

2de klusdag:  zaterdag 4 september  

 

VERHALEN VAN VROEGER 

Regelmatig hoor je verhalen over de vereniging van vroeger, de ene interessanter dan de andere. 

Aangezien niet iedereen weet hoe het vroeger aan toe ging bij onze vereniging, leek het mij 

interessant om deze verhalen met jullie te delen via de tuinpraat. Zo kunnen de nieuwe leden kennis 

vernemen met de vereniging van vroeger, het toenmalige bestuur en de regels van de 
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tuindersvereniging. Hieronder volgt het verhaal van Otto en Joke Roest die sinds 1985 lid zijn van 

onze vereniging. Veel leesplezier. 

 

Ontvangen van O.L. Ruts 

 
Officiele kwitantie van Otto Ruts. 

 
Mijn officiële 1ste tuinjaar: 1985. Hiervoor tuinden wij al twee jaar op de naam van de vorige huurder, omdat 
het toen niet mogelijk was om als niet Driemonder een tuin te huren. 
Mijn vader, die als Driemonder wel een tuin had, maakte mijn vrouw enthousiast om ook te gaan tuinen. 
Helaas werd onze aanvraag als ex Driemonder afgewezen. 
Maar de huurder van tuin nr. 16 vond zijn tuin te groot en bood aan om een kwart van zijn tuin te gebruiken. 
Met graagte namen wij zijn aanbod aan en met veel plezier en ondersteund door de kennis van omringende 
tuinders zijn we aan de slag gegaan. Wat hebben we veel geleerd van deze supertuinders (en nog steeds van 
medetuinders). Na een jaar had de toenmalige huurder er geen zin meer in, en zijn wij dankbaar op zijn 
naam doorgegaan. Dit werd door het bestuur niet toegestaan, en wij moesten de tuin aan het einde van het 
jaar verlaten was de boodschap. Ik ben toen (als niet lid) naar de eerstvolgende ledenvergadering gegaan en 
heb daar in de vergadering gevraagd waarom het als ex Driemonder niet mogelijk was om een tuin te huren, 
terwijl er op dat moment geen wachtlijst was. Na enig rumoer en een stemronde werd er besloten om 
indien er tuinen vrij waren en er geen Driemonders gebruik van wilde maken, deze tuinen te verhuren aan 
buitenstaanders! Na anderhalf jaar clandestien en verder officieel, tuinen wij nog steeds met veel plezier op 
ons stukje grond. 
 
Wij wensen alle tuinders veel plezier en een goede oogst, 
 
Otto en Joke.   

 

 

 

EN TOT SLOT ENKELE BELANGRIJKE AANDACHTSPUNTEN 

 

- Oprit en hoofdpad vrijhouden  

In verband met noodsituaties dient de oprit en het hoofdpad van het tuincomplex te allen tijde vrij 
te zijn van auto’s en andere obstakels. In geval van een ongeval moet een ambulance of een ander 
hulpverlenersvoertuig directe toegang hebben tot het hoofdpad. Daarom vragen we dringend om 
vanaf nu géén belemmeringen te plaatsen aldaar. U mag laden en lossen op deze locaties, maar 
daarna dient u meteen uw auto langs te weg te parkeren. Verder is het van belang dat we weten 
wie er een EHBO-diploma heeft. In geval van nood kunnen we dan bij aanwezigheid van deze 
personen een beroep op hen doen. Graag aanmelden bij het bestuur.  

 

- Kruiwagens terugleggen. 

De kruiwagens van de vereniging waarop TVD staat mag door alle leden gebruikt worden. Maar 

moet na gebruik teruggelegd worden op de plaats van bestemming, naast de zwarte 
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watercontainer vóór het praathuis. We hebben een nieuwe kruiwagen van Peter Eijking ontvangen. 

Peter hartelijk dank ervoor. We hebben nu twee kruiwagens. Mocht iemand nog een kruiwagen 

over hebben om te doneren, dan verneemt het bestuur het graag. Leg de andere kruiwagens van 

de vereniging meteen terug nadat u ze heeft gebruikt. Andere leden gebruiken ze ook.    

 

- Waterpompen 

Elk jaar hebben we lange droge periodes waarbij we noodgedwongen zijn onze waterpompen te 

draaien. De buren en hun kinderen hebben daar heel veel last van, met name in deze corona 

periode waarbij het overgrote deel van de bevolking vanaf thuis werkt. We hebben een paar jaar 

geleden met de buren en onze tuinleden afgesproken dat we geen waterpompen zullen draaien na 

7 uur ’s avonds. Inmiddels lijkt deze regel vergeten te zijn en worden de pompen gerust na 7 uur ’s 

avonds gedraaid. Dezelfde buren hebben ons geholpen toen we hun hulp nodig hadden bij het 

gemeente project. Laten we als tuindersvereniging geen asociale gedrag vertonen, maar rekening 

houden met elkaar.   

ER MOGEN GEEN WATERPOMPEN GEDRAAID WORDEN NA 7 UUR ’S AVONDS!      

- Paden schoonvegen na fresen!  

Houdt de paden netjes na het fresen of werken op je tuin. Vuile paden kunnen trouwens heel 

gevaarlijk zijn als ze nat worden; je kunt heel hard vallen.     

 

- Slot op het hek 

Ten slotte willen we u eraan herinneren om het slot achter u te sluiten als u het complex als laatste 

verlaat. Het hek blijft vaak open ’s avonds. Mocht u niet weten of u de laatste bent die vertrekt, 

sluit dan het hek voor de zekerheid op. Onze slotcode is bekend bij de tuinleden, ze kunnen het hek 

ook van binnen openmaken.    

 

Alex van Schaik 

Juul Barendsen 

Willem Griffioen 

Peter Eijking 

Chequita Bhikhi 

Reacties graag naar tvdriemond@gmail.com 
 

 
 


